
Valtuustoaloite Ruoko-ojan kunnostamisesta 

 

Kankaanpään keskustaa halkoo upea liikunta- ja virkistysreitti aina Ruokojärvestä Ruoko-
ojan rantaa Vatajankosken tekoaltaan päähän.  
 
Järveä ja tekoaltaan puolta on vuosien saatossa kunnostettu, mutta jostain syystä 
Rivieran rannan ja lukion alikulkukäytävän välinen osuus on jäänyt vähemmälle 
huomiolle. 
 
Ruoko-oja on viime aikoina kärsinyt ruohottumisesta, mikä voi vaikuttaa ympäristön 
viihtyvyyden lisäksi vesistön ekologiseen tasapainoon. 
 
Esitämme, että kaupunki selvittää, onko vesistön virtaamassa tapahtunut jotain muita 
muutoksia kuin nämä viime vuosien helteiset kelit, jotka toki laskevat vedenpintaa. 
Lisäksi tulee selvittää millaisia toimenpiteitä voitaisiin toteuttaa tämän kyseisen 
lähivirkistysvesistön kunnostamiseksi esimerkiksi ELY-keskuksen avustuksen turvin.  
 
On parempi toimia nyt, eikä silloin, kun Ruoko-oja on kasvanut umpeen eikä Oopperan 
käärmeen vieressä ole kuin suttuinen ruovikko. 
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